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Zápisnica 6/2016 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 28.septembra 2016 

v Sobášnej sieni na Obecnom úrade v Bošáci. 

 

Prítomní: Ing. Gabriela Baginová, PaedDr. Daniel Bradáč, Katarína Imrichová, Marián 

Kopunec,  Bc. Jozef Mihala, Lýdia Zámečníková 

Neprítomní: Tomáš Janega, Ing. Michal Kozic, Pavol Mizerák 

Overovatelia: PaedDr. Bradáč, Katarína Imrichová 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Hulínková 

 

Zasadnutie zahájil starosta obce, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že zasadnutie 

je uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ďalej upozornil 

prítomných, že zasadnutie zastupiteľstva je nahrávané. 

Keďže poslanci nemali k programu žiadne návrhy a pripomienky, starosta dal hlasovať 

za schválenie programu, tak ako bol predložený poslancom v podkladoch. 

 

Hlasovanie: za  5 (z 5 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Program zasadnutia: 

1. Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 25.7.2016 

2. Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

3. Správa o hospodárení Obce Bošáca k 30.6.2016 

4. Správa o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. Riznera Bošáca 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bošáca za I. polrok 2016 

6. Úprava Rozpočtu Obce Bošáca k 28.9.2016 

7. Prerokovanie a schválenie Zásad postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach  

Obce Bošáca 

8. Správa nezávislého audítora  

9. Prerokovanie a schválenie zmlúv 

10. Pripomienky poslancov OZ a starostu obce  

 

BOD č.1 

Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 25.7.2016 

 

Zápisnicu zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 25.7.2016 dostali poslanci 

spolu s pozvánkou na zasadnutie. Starosta vyzval poslancov OZ, aby predniesli svoje 

pripomienky a otázky. 

 

P. Bc. Mihala sa informoval, či už sa stavebná komisia zaoberala oknami v bytovom 

dome č.359. 

P. Kopunec uviedol, že stavebná komisia sa oknami ešte nezaoberala. 

P. Bc. Mihala chcel vedieť, či sa oslovil dopravný inžinier kvôli materskej škole. 



2 

 

Starosta uviedol, že z dôvodu pracovnej vyťaženosti dopravného inžiniera sa stretnutie 

ešte neuskutočnilo. 

 

BOD č.2 

Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

 

A/ 

Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy – MUDr. Vlasta Kaššovicová 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy k 31.10.2016 na 

priestory Obecného úradu v Bošáci, ktoré sú využívané na prevádzku zubnej ambulancie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

 

Uznesenie č.98/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie ukončenie nájomnej zmluvy na 

prenájom priestorov Obecného úradu v Bošáci ku dňu 31.10.2016 s MUDr. Vlastou 

Kaššovicovou. 

 

 Starosta informoval poslancov, že o tieto priestory má záujem nový zubný lekár. 

Uviedol, že by bolo dobré, aby nájom pokrýval prevádzkové náklady ambulancie. 

Poznamenal, že hygiena bola pozrieť priestory ambulancie a treba dobudovať bezbariérový 

prístup a toalety pre vozíčkarov. Uviedol, že toaleta by sa dala vybudovať v priestoroch 

terajšej miestnosti pre upratovačku a bezbariérový prístup by sa vybudoval cez zadný vchod.  

 P. Kopunec uviedol, že by sa priestory mali prebudovať, pretože to bude prínos, aj pre 

obecný úrad. 

 P. Ing. Baginová chcela vedieť, v ktoré dni bude nový zubár ordinovať. 

Starosta uviedol, že nevie, keďže zubár sa tu bol zatiaľ pozrieť len na priestory spolu 

s hygienou.  

Starosta navrhol, aby zastupiteľstvo schválilo uzavretie novej zmluvy so zubným lekárom, 

s tým, že predtým by sa nájomná zmluva zaslala Komisii finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.99/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podpísanie zmluvy s novým zubným 

lekárom na prenájom priestorov po MUDr. Vlaste Kaššovicovej za podmienky, že zmluvu 

pred podpisom posúdi Komisia finančná, sociálna a pre správu obecného majetku. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.100/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje vybudovať v priestoroch Obecného 

úradu v Bošáci 

a) bezbariérový vstup pri zadnom vchode 

b) bezbariérové toalety v priestoroch nepoužívanej toalety 

 

B/ 

Návrh na zámenu pozemkov Adamát Jaroslav 

 

 Žiadosť bola prerokovaná na minulých zasadnutiach obecného zastupiteľstva. Na 

zasadnutí konanom dňa 25.7.2016 sa schválil zámer zámeny daných pozemkov.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.101/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zámenu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve obce Bošáca a to: 

- par. č.6329/10 – trvalý trávny porast  o výmere 2 298 m², reg. C-KN v katastrálnom území 

Bošáca, zapísanej na LV č.1 

za nehnuteľnosti vo vlastníctve Ing Jaroslava Adamáta, Haburská 83/5, 821 01 Bratislava 

a Zuzany Adamátovej, Družstevná 1747/42, 900 28 Ivanka pri Dunaji a to: 

- par.č. 5732 – orná pôda o výmere 5 884 m², reg E-KN v katastrálnom území Bošáca, 

zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 5785 – orná pôda o výmere 1 409 m², reg E-KN v katastrálnom území Bošáca, 

zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 5785/2 – trvalý trávny porast o výmere 222 m², reg C-KN v katastrálnom území 

Bošáca, zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 5744 – orná pôda o výmere 296  m², reg E-KN v katastrálnom území Bošáca, 

zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 6083/2 – záhrada o výmere 168 m², reg C-KN v katastrálnom území Bošáca, zapísanej 

na LV č.1976, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že obec získa aj pozemky, ktoré sú pod 

miestnymi komunikáciami. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.102/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje  zmluvu medzi Obcou Bošáca a Ing 

Jaroslavom Adamátom, Haburská 83/5, 821 01 Bratislava a Zuzanou Adamátovou, 

Družstevná 1747/42, 900 28 Ivanka pri Dunaji a to zámenu nehnuteľnosti: 

- par. č.6329/10 – trvalý trávny porast  o výmere 2 298 m², reg. C-KN v katastrálnom území 

Bošáca, zapísanej na LV č.1 

za nehnuteľnosti vo vlastníctve Ing Jaroslava Adamáta, Haburská 83/5, 821 01 Bratislava 

a Zuzany Adamátovej, Družstevná 1747/42, 900 28 Ivanka pri Dunaji a to: 

- par.č. 5732 – orná pôda o výmere 5 884 m², reg E-KN v katastrálnom území Bošáca, 

zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 5785 – orná pôda o výmere 1 409 m², reg E-KN v katastrálnom území Bošáca, 

zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 5785/2 – trvalý trávny porast o výmere 222 m², reg C-KN v katastrálnom území 

Bošáca, zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 5744 – orná pôda o výmere 296  m², reg E-KN v katastrálnom území Bošáca, 

zapísanej na LV č.1976, 

- par.č. 6083/2 – záhrada o výmere 168 m², reg C-KN v katastrálnom území Bošáca, zapísanej 

na LV č.1976. 

 

C/ 

Sťažnosť na ustanovenie vo VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku – Janega Ján 

 

 Danou žiadosťou sa na základe uznesenia zo dňa 29.6.2016 zaoberala Komisia 

finančná, sociálna a pre správu obecného majetku. 

 

 P.Bc. Mihala predniesol stanovisko komisie, ktorá  navrhuje obecnému zastupiteľstvu 

prijať uznesenie, v ktorom zaviaže OÚ odoslať p. Janegovi list s odpoveďou, že v zmysle 

príslušného zákona o miestnych daniach a poplatkoch oslobodenie od daní a poplatkov nie je 

automatické a o výške oslobodenia sa rozhoduje každý rok na základe žiadosti, ktorá musí 

obsahovať náležitosti podľa zákona a odporúča p. Janegovi, aby žiadosť spolu s prílohami 

zasielal poštou, alebo elektronickou poštou. 

 P. Mgr. Hulínková (zamestnanec obecného úradu) uviedla, že na základe informácií, 

ktoré má z posledného školenia, by sa žiadosti spolu s preukazmi ZŤP nemali posielať každý 

rok, ale by mali byť súčasťou priznaní k dani z nehnuteľnosti. Vo VZN sa každý rok len určí, 

či zníženie bude a ak áno tak v akej výške. Poznamenala, že tieto informácie sa budú ešte 

preverovať a zistené informácie sa zohľadnia  pri tvorbe nového VZN. 

  

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.103/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca 

a) berie na vedomie pripomienku p. Janegu Jána bytom Nové Mesto nad Váhom  
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b) schvaľuje, aby sa  pri tvorbe všeobecne záväzného nariadenia obce brala do úvahy daná 

pripomienka, 

c) schvaľuje, aby sa po prijatí nového všeobecne záväzného nariadenia zaslala p. Janegovi 

odpoveď ako má postupovať. 

 

D/ 

List p. Mihalová Zuzana 

 

 Listom sa na základe uznesenia zo zasadnutia konaného dňa 29.6.2016 zaoberala 

Komisia školstva, kultúry, športu, obchodu, služieb a cestovného ruchu. 

 

 P. PaedDr. Bradáč predniesol stanovisko komisie. Komisia usúdila, že podobných 

podnetov po vydaní knihy môže byť omnoho viac. V knihe sa píše o súkromných veciach 

jednotlivých obyvateľoch Bošáce, prípadne o ich predkoch. Vzhľadom k tejto skutočnosti by 

bolo vhodné, keby autor publikácie mal písomné stanoviská od dotknutých osôb, že súhlasia s 

vydaním knihy v ktorej budú uvedené ich osobné údaje, respektíve údaje o ich rodinách. 

Obecné zastupiteľstvo už v minulosti odsúhlasilo poskytnúť príspevok na vydanie knihy vo 

výške 1000.-€. Vzhľadom k uvedeným skutočnostiam komisia odporučí uznesenie zmeniť 

alebo doplniť, že vyplatenie fin. prostriedkov bude iba po predložení písomných súhlasov 

všetkých dotknutých osôb, prípadne ich rodín.  

Uznesenie prijaté komisiou: Komisia školstva, kultúry, športu, obchodu, služieb a cestovného 

ruchu odporúča Obecnému zastupiteľstvu obce Bošáca doplniť do pôvodného uznesenia OZ 

Obce Bošáca o finančnom príspevku p. Dušanovi Ochodnickému pre vydanie knihy, že 

finančný príspevok Obec Bošáca poskytne až po predložení súhlasných stanovísk 

opisovaných osôb, rodín alebo ich potomkov pred zadaním knihy do tlače. 

 

 P.PaedDr. Bradáč uviedol, že zastupiteľstvo nemôže zakázať vydať knihu p. 

Ochodníckemu.  

 P. Kopunec uviedol, že mu zastupiteľstvo nemusí poskytnúť dotáciu, pokiaľ 

nepredloží súhlasy od ľudí. 

 P. PaedDr. Bradáč poznamenal, že kniha je k dispozícií v knižnici na nahliadnutie. 

Podotkol, že o niektorých ľuďoch sú tam naozaj spomenuté veľmi osobné údaje. 

 P. Bc. Mihala sa informoval, či budú musieť predložiť súhlasy všetci žijúci členovia 

osoby, ktorá je spomenutá v knihe.  

 P. Ing. Baginová uviedla, že pokiaľ niekto píše knihu, mal by za ňu niesť plnú 

zodpovednosť a súhlasy by mali byť od všetkých žijúcich členov a keď niekto nebude 

súhlasiť, tak sa údaje o ňom z knihy vyhodia. 

 P. Imrichová, p. Bc. Mihala, p. Zámečníková uviedli, že prijatie tohto uznesenia nie 

iniciatívou zastupiteľstva, ale vzniklo na základe podnetov od občanov a treba chrániť aj ich 

záujmy. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.104/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje na základe podnetov od občanov obce 

Bošáca, aby sa finančný príspevok na vydanie knihy pre p. Ochodnického Dušana poskytol až 

po predložení súhlasných stanovísk opisovaných osôb, rodín alebo ich potomkov pred 

zadaním knihy do tlače. 

 

E/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemkov – Dedík Miloš 

 

 Žiadosť bola prerokovaná na minulých zasadnutiach obecného zastupiteľstva a taktiež 

na zasadnutí Komisie výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a 

vodného hospodárstva. Na zasadnutí konanom dňa 25.7.2016 sa schválil zámer kúpy 

a predaja daných pozemkov. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.105/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov odpredaj nehnuteľnosti vo 

vlastníctve obce Bošáca a to: 

- novovzniknutého pozemku par. č.14938/60 – zastavané plochy a nádvoria  o výmere 2 m² 

- novovzniknutého pozemku par. č.631/3 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 19 m² 

- novovzniknutého pozemku par. 14938/59 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 71m² 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1. 

kupujúcemu: Miloš Dedík  a Eva Dedíková, bytom Trenčianske Bohuslavice 234, 913 07 

Bošáca za kúpnu cenu   280,00  EUR                      . 

ako prípad hodný osobitného zreteľa, z dôvodu, že: 

1. pozemok rozdeľuje parcely vo vlastníctve žiadateľa,  

2. kupujúci dané pozemky upravil, uspôsobil na užívanie a užíval spoločne v dobrej viere, 

3. vzájomnou kúpou a predajom pozemkov obec získa parcely, na ktorých sa už v súčasnosti 

nachádza časť miestnej komunikácie a chodníka, teda stavby verejnoprospešného charakteru 

(novovzniknuté pozemky par. č.631/2, 632/2, 633/2). 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.106/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje  zmluvu medzi Obcou Bošáca a 

Milošom Dedíkom  a Evou Dedíkovou, obaja bytom Trenčianske Bohuslavice 234, 913 07 

a to odpredaj nehnuteľností: 

- novovzniknutého pozemku par. č.14938/60 – zastavané plochy a nádvoria  o výmere 2 m² 

- novovzniknutého pozemku par. č.631/3 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 19 m² 

- novovzniknutého pozemku par. 14938/59 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 71m² 
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reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1., 

s tým, že obec nadobudne: 

- novovzniknutý pozemok par.č.631/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 12 m² 

- novovzniknutý pozemok par.č.632/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 46 m² 

- novovzniknutý pozemok par.č.633/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 20 m² 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca. 

 

 Starosta uviedol, že nový majiteľ, ktorý zakúpi od p. Dedíka dom s pozemkami žiada, 

aby v zmluve bolo uvedené, že sa mu zachová bočný vchod na pozemok. Starosta navrhol, 

aby sa vzhľadom na to, že obec taktiež získa pozemky polovicu sumy za geometrický plán 

zaplatila obec. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.107/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca 

a) schvaľuje, aby Obec Bošáca hradila polovicu sumy za geometrický plán v rámci kúpy 

pozemkov medzi Obcou Bošáca a Milošom Dedíkom, bytom Trenčianske Bohuslavice 

b)  schvaľuje, aby zostal zachovaný bočný vjazd na pozemok p. Miloša Dedíka o šírke 4 m. 

 

F/ 

Žiadosť o pridelenie bytu – Tomáš Kyselica 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť p. Kyselicu Tomáša, ktorý žiada o pridelenie 1 – 2 

izbového bytu. V žiadosti je uvedené, že jeho otec, p. Kyselica Jozef súhlasí, so zámenou 

v poradovníku o žiadateľov o byt. 

 

 P. Bc. Mihala uviedol, že by žiadosť mala byť doplnená o písomné stanovisko otca, že 

so zámenou súhlasí. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.108/2016 

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

a) zaradenie žiadosti Tomáša Kyselicu do poradovníka o pridelenie obecného bytu po splnení 

podmienok k prideleniu bytu podľa platného Všeobecne záväzného nariadenia 1/2015 O 

podmienkach prideľovania a správy nájomných bytov v bytových domoch vo vlastníctve obce 

Bošáca. 

b) výmenu v poradovníku žiadateľov o obecný byt a to: Kyselica Tomáš za Kyselica Jozef, za 

podmienky, že Kyselica Tomáš doloží na obecný úrad písomné súhlasné stanovisko o výmenu 

v poradovníku od Kyselicu Jozefa. V prípade, že Kyselica Tomáš nedoloží súhlasné 

stanovisko od Kyselicu Jozefa, jeho žiadosť bude zaradená na koniec poradovníka. 
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G/ 

Žiadosť o pridelenie bytu – Dominik Chrapa 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť p. Dominika Chrapu o pridelenie bytu.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.109/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje zaradenie žiadosti od p. Dominika 

Chrápu do poradovníka o pridelenie obecného bytu po splnení podmienok k prideleniu bytu 

podľa platného Všeobecne záväzného nariadenia 1/2015 O podmienkach prideľovania a 

správy nájomných bytov v bytových domoch vo vlastníctve obce Bošáca. 

 

H/ 

Žiadosť o pomoc – Ochodnícka Iveta 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť o pomoc pri vyprataní neporiadku so spoločných 

priestorov, ktoré má s p. Klinčúchom Jaroslavom. 

 

 P. Zámečníková uviedla, že so starostom navštívila p. Ochodnícku. Uviedla, že naozaj 

p. Klinčúch skladuje v spoločných priestoroch veľa vecí, ktoré sú nepotrebné. Poznamenala, 

že najlepším riešením by bolo pristaviť tam kontajner a vypratať to. P. Klinčúch po prvej 

návšteve prisľúbil, že priestory vyprace. Keď boli so starostom na ďalšej návšteve, 

k vyprataniu nedošlo. Poznamenala, že obec mu vypratať priestory nemôže rozkázať a pokiaľ 

k tomu nedôjde, bude potrebné, aby sa p. Ochodnícka obrátila na iné inštitúcie, ktoré by jej 

v tomto boli nápomocné. 

 P. Kopunec uviedol, že by sa mal stanoviť termín, do ktorého spoločné priestory 

vyprace. 

 Starosta uviedol, že môže sa zaslať výzva na odpratanie spoločných priestorov 

a v prípade, že sa priestory nevypracú, tak potom sa obrátiť na Okresný úrad, odbor životného 

prostredia.  

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že obec mu môže poskytnúť pomoc za podmienky, že ten 

odpad bude vyseparovaný. 

 Starosta navrhol, aby bol daný termín na vypratanie priestorov do 20.10.2016. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.110/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca 

a) vyhovuje žiadosti p. Ochodnickej Ivety, 

b) odporúča p. Klinčúchovi Jaroslavovi vypratať spoločné priestory do 20.10.2016, pričom 

obec poskytne súčinnosť pri vypratávaní, 
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c) odporúča p. Ochodnickej Ivete v prípade neodstránenia daného problému, podať podnet na 

Okresný úrad Nové Mesto nad Váhom, odbor životného prostredia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.111/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje 

a)  odpísať p. Klinčúchovi Jaroslavovi, aby na základe podnetu, p. Ochodnickej Ivety 

a návštevy starostu obce a predsedníčky Komisie pre ochranu verejného poriadku vypratal 

spoločné priestory do 20.10.2016, 

b) poskytnutie súčinnosti pri odpratávaní priestoru. 

 

CH/ 

Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy – Mgr. Ľubica Hojsíková 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť p. Mgr. Ľubici Hojsíkovej o ukončenie nájomnej 

zmluvy na prenájom bytu č.1 v bytovom dome č. 255. Zmluvu žiada ukončiť k 30.10.2016. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.112/2016 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Bošáca schvaľuje ukončenie nájomnej zmluvy č.21/2016 

s Mgr. Ľubicou Hojsíkovou v obecnom bytovom dome č. 255, byt č.1, k 30.10.2016. 

 

 Starosta uviedol, že by sa malo schváliť pridelenie bytu novému nájomníkovi. 

Poznamenal, že sa oslovili ľudia, ktorí sú v poradovníku. Všetci boli upozornení na to, že byt 

treba zrekonštruovať. Taktiež by sa mohlo uvažovať o zámenách, s tým, že by sa potom 

uvoľnil menší byt v nových bytovkách. Poznamenal, že o výmenu bytu požiadala aj p. Černá.  

 P. Kopunec sa informoval na to, kto je aktuálne prvý v poradí o pridelenie bytu. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že by sa malo postupovať podľa poradovníka.  

 Starosta uviedol, že v poradovníku je prvá v poradí p. Sapáková, ktorá bola oslovená. 

Má sa vyjadriť, či byt príjme alebo nie. Ďalej v poradí je p. Smítková a potom Róbert Toráč 

a Kyselica Jozef. Pozamenal, že by sa malo ísť podľa poradia. 

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že všetci, čo žiadajú o zámenu by mali dať písomnú 

žiadosť, aby sa vedelo k akému dátumu žiadali o zámenu bytu. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že keby sa uprednostní zámena, môže byť v poradovníku prvý 

záujemca o menší byt a keď sa byty zamenia, vyhovie sa dvom ľudom v poradovníku. 

 Starosta navrhol, aby sa poradovník žiadateľov o zámenu bytov a pridelenie bytov 

zlúčil a byt sa bude prideľovať podľa tohto poradovníka.  

 Starosta ďalej poznamenal, že byt bol v minulosti určený pre učiteľov. Informoval sa 

u p. Mgr. Záhorovej, či je momentálne v škole učiteľ, ktorý by mal záujem ísť bývať do bytu. 

 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) uviedla, že nie.  
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.113/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje pridelenie bytu po Mgr. Ľubici 

Hojsíkovej podľa poradovníka žiadateľov o pridelenie bytu, s tým že do poradovníka budú 

zaradení aj žiadatelia o výmenu bytu a byt bude pridelený tomu, kto sa bude spolupodieľať na 

financovaní rekonštrukcie (obec preplatí časť nákladov na materiál). 

 

I/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku – Miloš Barinný 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť o odkúpenie pozemku č. 732/1 o šírke 2 m, čo je 

približne 32 m². 

 

 P.Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá  navrhuje obecnému zastupiteľstvu odpredaj schváliť. 

 Starosta uviedol, že s predsedom stavebnej komisie sa boli na pozemku pozrieť. 

P. Kopunec uviedol, že pozemok sa mal využiť ako parkovisko v prípade, keď sa 

zrekonštruuje sokolovňa. Podotkol, že je to pozemok, ktorý máme v pláne budúcnosti využiť. 

Starosta uviedol, že predaj sa môže uskutočniť osobitným zreteľom. V prípade že sa 

predaj neuskutoční osobitným zreteľom, tak by sa musela zrealizovať aukcia. Poznamenal, že 

priestor sa má využiť na rozšírenie centra obce. Uviedol, že šírka pozemku je približne 25 m 

a môže sa stať, že ak sa tam bude budovať parkovisko, môže sa stať, že tie 2 m budú chýbať. 

Poznamenal, že tiež by sa nemuseli odpredať celé 2 m, ale časť po základy domu, ktorý tam 

stál.  

P. Kochan (hl. kontrolór) navrhol, aby sa mu odpredala taká časť, aby mohol autom 

prejsť do dvora, max. do šírky 1m. 

P. Ing. Baginová uviedla, že by sa mu mohlo vyjsť v ústrety, ale treba si uvedomiť, že 

keď kupoval svoj pozemok tak vedel akú šírku má. 

P. PaedDr. Bradáč uviedol, že momentálne sú to najlukratívnejšie pozemky aké obec 

má a nesúhlasí s tým, aby sa z nich niečo predalo.  

P. Ing. Baginová uviedla, že by sa malo uskutočniť stretnutie s p. Bariným a dohodlo 

by sa, či by mu tá časť pozemku po základy pomohla.  

Starosta uviedol, že p. Bariný by si musel dať vypracovať geometrický plán 

a vybudovať oplotenie. Poznamenal, že v prípade, že by sa mal budovať príjazd pre autobusy, 

tak by bolo vhodné zistiť, akú dĺžku by mal tento príjazd mať.  

P. Ing. Baginová uviedla, či by sa nemohol prísť nejaký projektant na to pozrieť. 

P. Zámečníková uviedla, že pokiaľ obec plánuje do budúcnosti vytvoriť zónu na týchto 

pozemkoch, tak bude dobrý každý meter. Poznamenala, že súhlasí s odpredajom po základy, 

ktoré tam sú. 

P. Kopunec uviedol, že súhlasí s odpredajom po základy bývalého domu s tým, že 

vybuduje plot na vlastné náklady. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  5 (zo 6 prítomných) proti  1 (p. PaedDr. Bradáč)  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.114/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca vyhovie žiadosti p.Miloša Bariného a Zuzany 

Barinej za nasledujúcich podmienok: 

a) nová hranica pozemkov par. č.732/1, 731, 14938/7, 729/1 budú základy bývalého domu kt. 

stál na daných parcelách,  

b) predaj nehnuteľnosti sa uskutoční v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, ako prípad hodný osobitného zreteľa za podmienok, že p. Bariný Miloš 

vyhotoví geometrický plán a vybuduje nový plot na vlastné náklady. 

 

J 

Žiadosť o sprístupnenie pozemku - p. Černý Michal 

 

Starosta prečítal poslancom žiadosť p. Černého Michala s manželkou o vyjadrenie sa 

k prístupu na par. č. 5155. Uviedol, že sa to prerokovalo na zastupiteľstve približne pred 

dvoma rokmi. P. Černý k žiadosti priložil aj odpoveď obce, kde v uznesení bolo uvedené, že 

žiadosť bola posunutá na stavebnú komisiu.  

P. Kopunec uviedol, že komisia sa touto žiadosťou zaoberala. Poznamenal, že na 

parcelu je prístup po chodníku. Tento chodník však nie je prístupný pre techniku. V najužších 

miestach je široký asi 1,5 m.  

Starosta poznamenal, že prvotná žiadosť bola o určenie prístupu k nehnuteľnosti. 

P. Kopunec uviedol, že majitelia okolitých nehnuteľností sa vyjadrili tak, že p. Černý 

prístup má.  

Starosta uviedol, že v minulosti bol chodník k pozemkom v tvare U. V súčasnosti však 

existuje už len časť tohto chodníka a p. Černý prechádza na svoj pozemok cez cudzie 

pozemky. Poznamenal, že najlepším riešením by bolo zriadiť si vecné bremeno na právo 

prechodu cez dané pozemky. Prístup veľkou technikou je zo zadnej časti, ale s tým, že opäť 

prechádza cez cudzie pozemky. Podotkol, že sa pokúsi zistiť, akú šírku mali pozemky 

v minulosti, ak sa zistí, že to bolo do 2 m, tak by sa na pozemky nedostal veľkou technikou 

a je bezpredmetné riešiť, prečo sa chodníky zrušili. Uviedol, že je v jeho záujme, ak došlo 

k zrušeniu chodníka, podať návrh na súd a zistiť, prečo boli tieto pozemky zrušené. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.115/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca na základe rokovania Komisie Výstavby, 

územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva schvaľuje zaslať 

p. Michalovi Černému nasledujúce stanovisko: 

a)  chodník k parcele, nie je možné rozšíriť,   
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b) odporúča zriadiť vecné bremeno o právo prechodu s majiteľmi pozemkov, obec poskytne 

súčinnosť pri hľadaní riešenia s majiteľmi pozemkov 

c) v prípade, že sa dohoda s majiteľmi pozemkov neuskutoční odporúča obrátiť sa na súd. 

 

 

 Starosta vyzval prítomných občanov, ak majú nejaké žiadosti, aby ich predniesli 

v tomto bode. 

 P Kusenda (z pléna) uviedol, aby sa pri škôlke osadilo zrkadlo a problém 

s prehľadnosťou by bol vyriešený. 

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že ide o štátnu cestu a obec tam nemôže dať zrkadlo.   

Starosta uviedol, že sa môže osloviť Trenčiansky samosprávny kraj. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

                            

Uznesenia č.116/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje osloviť Správu ciest Trenčianskeho 

samosprávneho kraja, aby osadili zrkadlo na križovatke pri materskej škole. 

 

 P. Brezovák (z pléna) uviedol, že stavebná komisia sa bola pozrieť na pozemok pri 

Mihalovi Romanovi, ktorý si osadil stĺpik a prehodil značku a doteraz sa nič nevyriešilo. 

 P. Kopunec uviedol, že stavebná komisia sa pôjde  na pozemok opäť pozrieť. 

 

 P. Brezovák (z pléna) sa informoval, či už nejaká firma zaslala cenové ponuky na 

chodník. 

Starosta uviedol, že čaká na ponuky. 

 

 P. Kusenda (z pléna) sa informoval, kedy sa bude tvoriť rozpočet obce.  

Starosta uviedol, že ku koncu roka. 

 P. Kusenda (z pléna) navrhol, aby sa pri tvorbe rozpočtu zohľadnilo to, že organizácie, 

ktoré pre obec nič nerobia nedostanú žiadny príspevok. Poznamenal, že na všetkých akciách, 

ktoré obec robí, sú stále tí istí ľudia a to divadelníci, jednota dôchodcov a červený kríž. 

Starosta uviedol, aby p. Kusenda s týmto návrhom prišiel, keď sa bude zostavovať rozpočet.  

 

BOD č.3 

Správa o hospodárení Obce Bošáca k 30.6.2016 

 

 Správu o hospodárení Obce Bošáca k 30.6.2016 dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie. 

 

 P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá odporúča zastupiteľstvu správu o hospodárení vziať na vedomie. 
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 P. Kochan (hl.kontrolór) uviedol, že nesedí v správe stav pokladne s inventarizáciou 

pokladne, ktorá je vykonávaná každý mesiac. 

Starosta uviedol, že sa to preverí. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) taktiež uviedol, že nesedí suma dotácie poskytnutá základnej 

škole, keďže v každej správe je uvedená iná suma. Navrhol, aby si to účtovníčky pozreli 

a zosúladili. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.117/2016 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bošáca berie na vedomie Správu o hospodárení Obce 

Bošáca k 30.6.2016 s tým, že účtovníčky zosúladia sumy o pridelených finančných 

prostriedkoch medzi Obcou Bošáca a Základnou školou Ľ.V.Riznera Bošáca. 

 

BOD č.4          

Správa o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. Riznera Bošáca 

 

Správu o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. Riznera Bošáca k 30.6.2016 dostali poslanci 

v podkladoch na zasadnutie. 

 

 P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá odporúča zastupiteľstvu správu o hospodárení vziať na vedomie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.118/2016 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bošáca berie na vedomie Správu o hospodárení Základnej 

školy s materskou školou Ľ.V.Riznera Bošáca k 30.6.2016 s tým, že účtovníčky zosúladia 

sumy o pridelených finančných prostriedkoch medzi Obcou Bošáca a Základnou školou 

Ľ.V.Riznera Bošáca. 

 

BOD č.5 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bošáca za I. polrok 2016 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bošáca za I. polrok 2016 

dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

 

P. Bc. Mihala uviedol, že komisia sa správou nezaoberala. Poznamenal, že niektoré 

uznesenia ešte nie sú naplnené, ale sú v riešení (chodníky, rekonštrukcia telocvične, osadenie 

značiek smerom do Haluzíc).  
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Starosta uviedol, že telocvičňa sa rieši a dúfa, že do konca roka sa to zrealizuje, pri 

chodníkoch sa čaká na cenovú ponuku a značky sa budú riešiť s dopravným inžinierom. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.119/2016 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Bošáca berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Bošáca za I. polrok 2016. 

 

 

BOD č.6 

Úprava Rozpočtu Obce Bošáca k 28.9.2016 

 

Úpravu Rozpočtu Obce Bošáca k 28.9.2016 dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie. 

 

P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá odporúča zastupiteľstvu úpravu rozpočtu schváliť. 

P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že peniaze z rezervného fondu sú presunuté na 

výstavbu chodníkov a rekonštrukciu telocvične. Chcel vedieť, či suma, ktorá je vyčlenená na 

výstavbu chodníkov je presná. 

Starosta uviedol, že suma presná nie je, v skutočnosti to bude stáť menej peňazí. 

Peniaze ktoré ostanú budú presunuté naspäť do rezervného fondu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.120/2016 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bošáca schvaľuje Úpravu rozpočtu Obce Bošáca 

k 28.9.2016, tak ako bola predložená poslancom v podkladoch na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 

BOD č.7 

Prerokovanie a schválenie Zásad postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach  

Obce Bošáca 

 

Zásady postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach Obce Bošáca dostali 

poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

Starosta uviedol, že treba zriadiť komisiu, ktorá bude v prípade potreby zasadať. 

P. Ing. Baginová, p. Imrichová uviedli, že budú súčasťou tejto komisie. 

Starosta navrhol za ďalšieho člena p. PaedDr. Bradáča a za náhradníčku p. 

Zámečníkovú. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.121/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Zásady postupu pri vybavovaní sťažností 

v podmienkach Obce  Bošáca. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.122/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca zriaďuje podľa § 11 ods.1 zákona č. 9/2010Z.z. 

o sťažnostiach a Zásad postupu pri vybavovaní sťažností v podmienkach obce Bošáca čl. 5 

komisiu na riešenie sťažností proti činnosti starostu obce, poslanca obecného zastupiteľstva 

a hlavného kontrolóra obce v zložení: 

1.   Ing. Gabriela Baginová    

2.   PaedDr. Daniel Bradáč    

3.   Katarína Imrichová    

Náhradník: Lýdia Zámečníková 

 

BOD č. 8 

Správa nezávislého audítora  

 

 Správu nezávislého audítor a a zmluvu dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá odporúča zastupiteľstvu zmluvu schváliť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.123/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Zmluvu o poskytovaní audítorských 

služieb medzi obcou Bošáca a audítorkou Ing. Evou Ďuržovou. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.124/2016 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bošáca berie na vedomie správu nezávislého audítora k 

účtovnej závierke za rok 2015. 
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BOD č.9 

Prerokovanie a schválenie zmlúv 

 

 Daný bod sa neprerokovával, keďže zmluva na audit bola schválená 

v predchádzajúcom bode. 

 

BOD č.10 

Pripomienky poslancov OZ a starostu obce 

 

 Starosta informoval poslancov, že momentálne je vyhlásená výzva na výmenu kotlov. 

Výzva je zameraná na úsporu CO2. V prípade obce by šlo o objekty obecného úradu, školy, 

škôlky, kultúrneho domu a kultúrneho domu na Zabudišovej. Uviedol, že nejde len o výmenu 

kotlov, ale aj o výmenu rozvodov a radiátorov. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že treba do tohto ísť, ak je možnosť získať z fondov 

Európskej únie. Poznamenal, že by bolo dobré, aby náklady na projektovú dokumentáciu  boli 

zahrnuté do nárokovateľných nákladov, keďže sa jedná o sumu 18 000,- EUR. 

 Starosta uviedol, že náklady na projektovú dokumentáciu sú nárokovateľné náklady. 

Taktiež poznamenal, že chce, aby sa suma za projektovú dokumentáciu uhradila, až po 

schválení dotácie. 

 

 P. Ing. Baginová sa informovala na situáciu s pozemkami pod Stráňami. Chcela 

vedieť, či už prebehla komunikácia s p. Chlebanom. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že s p. Chlebanom komunikoval, ktorý v tejto veci 

už komunikoval so starostom a je ochotný obci projekty odpredať, treba sa len dohodnúť so 

starostom a s obcou. 

 Starosta uviedol, že najskôr p. Chlebana chcel, aby obec projekty od neho odkúpila, 

potom povedal, že nie pokiaľ si obec bude robiť vlastné trasovanie. 

 

 P. Zámečníková sa informovala na splácanie dlhu p. Profjétu a p. Profjétovej, keďže 

sľúbili, že po hodoch všetko uhradia. 

 Starosta uviedol, že suma splatená nebola.  

 P. Zámečníková poznamenala, že pri rokovaní na obecnom úrade sľúbil, že všetko po 

hodoch zaplatí a ešte zaplatí aj nejakú sumu dopredu.  

 Starosta uviedol, že na minulých stretnutiach sa dohodlo, že sa podá súdny príkaz 

exekútorovi a vypovedá sa zmluva p. Profjétovej. Len sa môže stať, že prestane platiť, lebo 

zmluva bude vypovedaná, v tom prípade by sa malo trvať na vyprataní pozemku. Treba si 

dopredu povedať všetky varianty, aby sme vedeli, čo spraviť. Chcel vedieť, či im treba dať 

ešte šancu, alebo už nie. Poznamenal, že ako starosta on sám s tým neurobí nič a treba jasné 

stanovisko zastupiteľstva a treba si potom za tým rozhodnutím stáť.  

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že už v minulosti sa prijalo uznesenie, že sa dlžná 

suma posunie exekútorovi a ďalšie kroky sa môžu odvíjať od toho či to zaplatia alebo nie. 

 P. PaedDr. Bradáč poznamenal, že na niečom sa zastupiteľstvo s ním dohodlo a malo 

by sa podľa toho postupovať. 
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 P. Bc. Mihla chcel vedieť, či bol stanovený nejaký pevný dátum kedy to zaplatí. 

 P. Zámečníková uviedla, že p. Profjéta sa vyjadril, že po hodoch to zaplatí najneskôr 

do konca septembra. Podotkla, že p. Profjéta na stretnutí vyhlásil, že určite to zaplatí.  

 Starosta sa informoval či p. Profjétovi má zavolať priamo zo zastupiteľstva. 

Poslanci súhlasili. 

 Starosta zatelefonoval p. Profjétovi. Po zdvihnutí telefónu p. Profjétom, ho starosta 

upozornil, že je daný na hlasný odposluch, aby ho počuli všetci poslanci a zastupiteľstvo je 

nahrávané.  

 Starosta sa spýtal p. Profjétu, kedy zaplatí dlžnú sumu, keďže na stretnutí bolo 

povedané, že do konca septembra. 

 P. Profjéta uviedol, že to rieši a v priebehu dvoch týždňov, by mal zaplatiť minimálne 

1000,- EUR.  

 Starosta uviedol, že na stretnutí sa dohodlo, že zaplatí všetko a ešte aj niečo navyše. 

P. Profjéta chcel vedieť výšku dlžnej sumy. 

 Starosta uviedol, že okolo 3000,- EUR. 

P. Profjéta uviedol, že dlh bol 2 200,- EUR a keď teraz splácali po 100,- EUR, tak ako 

môže byť dlh 3 000,- EUR. 

 P. Imrichová uviedla, že tá suma, ktorú zaplatil tento rok pokrýva akurát výšku nájmu 

za tento rok, takže z dlhu nič neubudlo. 

 Starosta uviedol, že presnú sumu nevie teraz povedať, suma sa presne vyčísli 

z účtovníctva. Spýtal sa, že keď je to aj 2000,- EUR, či ich do piatku prinesie (koniec 

septembra).  

 P. Profjéta uviedol, že do piatka ich určite neprinesie. 

 P. Zámečníková uviedla, že presne to sa pýtala p. Profjétu aj na stretnutí, že keď to 

nezaplatí, čo má teraz zastupiteľstvo robiť. 

 P. Profjéta uviedol, že tú sumu zaplatí. 

 Starosta aj poslanci chceli vedieť, kedy tú sumu zaplatí.  

 P. Profjéta uviedol, že do dvoch týždňov to určite zaplatí. 

 P. Imrichová navrhla dátum do 15.10.2016. 

 Starosta p. Profjétovi povedal, že do 15.10.2016 sa celá dlžná suma zaplatí. Po 

zaplatení dlhu sa bude riešiť aj nová nájomná zmluva. 

 P. Profjéta súhlasil, následne bol telefonický hovor ukončený. 

 

 P. Imrichová uviedla, že suma, ktorú zaplatil p. Profjéta na nájme pokrýva 7,5 mesiaca 

nájomného za tento rok.  

  

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.125/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podanie platobného rozkazu súdnemu 

exekútorovi na vymáhanie, pokiaľ do termínu 15.10.2016 nebude p. Profjétovou Danielou 

uhradená celá dlžná suma za nájom pozemku a miestnych daniach a poplatku za komunálny 

odpad za denný bar Tornádo. 
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 P. Zámečníková navrhla, aby sa prijal cenník na prenájom kultúrneho domu na 

Zabudišovej. Poznamenala, že sú tam akcie organizované občanmi zo Zabudišovej. Uviedla, 

že chápe, že občania prispeli na rekonštrukciu kultúrneho domu a sami veľa vecí opravili, ale 

nie je možné, aby obec nevedela aké akcie sa tam organizujú a akí ľudia si robia akcie 

v kultúrnom dome. Navrhla, aby sa prijal nejaký cenník, kde by bol uvedené koľko stojí 

prenájom. Navrhla, aby si poplatky za energie, tak ako organizácie v kultúrnom dome 

v Bošáci platili. Podotkla, že kľúče by mali byť na obecnom úrade a každý, kto by si chcel 

prenajať kultúrny dom, by si kľúče prišiel vziať na úrad. 

 Starosta uviedol, že pokým nebol kultúrny dom opravený, tak akcií sa tam veľa 

nerobilo a ak tam išiel niekto cudzí, tak p. Trtkovičová mu vždy oznámila, kto má záujem 

o kultúrny dom. Navrhol, aby sa schválil cenník, ktorý by prebrala komisia, s tým, že by si 

dávali občania žiadosti o odpustenie poplatkov za prenájom alebo energie za kultúrny dom, 

tak ako je to aj v Bošáci v kultúrnom dome. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

  Uznesenie č.126/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje vyhotovenie cenníka a prevádzkového 

poriadku kultúrneho domu na Zabudišovej. 

 

 Starosta poďakoval všetkým organizátorom bošáckych hodov, slováckej jaternice, 

slávnostiach na Hájnici a výstavy ovocia a zeleniny. Akcie sa vydarili a boli veľmi úspešné. 

Taktiež poďakoval futbalistom za reprezentáciu, divadelníkom za prezentáciu obce 

v Uhreskom Hradišti na slávnostiach vína.  

 

 P. Ing. Baginová predniesla poslancom stanovisko Komisie pre ochranu verejného 

poriadku, ktorá obdržala písomné oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových 

pomerov (ďalej len „oznámenie“) starostu obce Bošáca Mgr. Daniela Juráčka v zmysle 

Ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z. po ujatí sa verejnej funkcie . 

Komisia preverila doručenie  a podľa čl. 7 ústavného zákona o ochrane verejného záujmu.  

Komisia skonštatovala, že všetko je v súlade so zákonom. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  6 (zo 6 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.127/2016 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie oznámenie Komisie pre ochranu 

verejného záujmu. 

 

 Starosta navrhol, aby sa v mesiaci november uskutočnilo stretnutie poslancov 

s občanmi. 
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 P. Kusenda (z pléna) sa informoval, či boli do škôlky prijaté všetky deti a či sa škôlka 

bude rozširovať. 

 Starosta uviedol, že prijaté boli všetky deti a škôlka sa rozširovať bude, čaká sa 

dopadne vyhlásenie výzvy na rekonštrukcie a rozšírenia škôlok. 

 

 Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie zastupiteľstva 

ukončil. 

 

 

d.a.h. 

 

Overovatelia 

 

 

Zapisovateľka:   ........................................  Starosta obce: 

Mgr. Martina Hulínková  PaedDr. Daniel Bradáč  Mgr. Daniel Juráček 

      

 

........................................ 

     Katarína Imrichová 

   

 

 

 

  

 

 

 


